
Sivistys- ja
tulevaisuuslautakunta

§ 101 31.10.2017

Urheilukehitys ry:n ehdotus keinonurmikentän hallinnan muutoksesta tai lisätuesta

SITLA 31.10.2017 § 101 Urheilukehitys ry on tehnyt 28.9.2017 Forssan
kaupungille esityksen Ku ha lan keinonurmikentän hallinnan
muutoksesta tai lisätuesta ny kyi sel lä mallilla jatkettaessa.
Urheilukehityksen esitys on nähtävänä ko kouk ses sa.

 Urheilukehitys ry hallinnoi Kuhalan koulun vieressä sijaitsevaa kei no-
nur mi kent tää kaupungilta vuokraamallaan maa-alueella. Te ko nur mi-
kent tä valmistui vuonna 2014. Suurin kentän käyttäjäryhmä ja vuok-
raa ja on Forssan Jalkapalloklubi ry. Forssan kaupunki on va ran nut
päivävuoroja lasten ja koululaisten käyttöön. Kaupunki kor vaa
päivävuoroista Urheilukehitys ry:lle 10 000 euroa vuodessa sekä
mak saa kentän valaistuksesta aiheutuvat maksut.

 Urheilukehitys ry ehdottaa kaupungille keinonurmikentän hallinnan
muu tos ta tai tukea:

 Vaihtoehto 1.
 Urheilukehitys ry saa Forssan kaupungilta 35 000 euroa vuodessa

nel jän (4) vuoden ajan, alkaen vuodesta 2018. Kaupunki saa it sel-
leen kentän osto-option tämän ajanjakson jälkeen 70 000 eurolla, jol-
loin kenttä voisi siirtyä kaupungin omistukseen vuoden 2022 alus ta
yhteensä 210 000 euron maksetulla kokonaissummalla.

 Vaihtoehto 2.
 Kaupunki maksaa Urheilukehitys ry:lle 30 000 euroa vuodessa ja Ur-

hei lu ke hi tys ry hallinnoi ja hoitaa kenttää edelleen itsenäisesti kuin
tä hän kin asti. Urheilukehitys ry pyytää kaupunkia tukemaan kentän
toi min taa summalla, joka yhdessä kentästä saatavien käyt tö mak su-
jen kanssa kattaisi suuren osan todellisista ylläpito- ja hoitokuluista
se kä lainanhoitokuluista.

 Forssan kaupunki ylläpitää pieneksi kaupungiksi poikkeuksellisen
mo ni puo lis ta liikuntapaikkatarjontaa. Kaupungissa on mm. kaksi jää-
hal lia, urheilukenttä, uimahalli (Vesihelmi), kaksi frisbee-kenttää ja
kuu si lä hi lii kun ta paik kaa. Ta lous ar vion taloussuunnitelmassa ollaan
va rau tu mas sa mit ta viin jää hal lien ja Vesihelmen peruskorjauksiin tu-
le vi na vuosina.

 Kaupunki käytti liikuntaan vuodessa 135 euroa asukasta kohden
vuon na 2015. Se on merkittävästi enemmän kuin val ta kun nas sa kes-
ki mää rin.

 Sivistys- ja tulevaisuuslautakunnan 12.10.2017 hyväksymässä vuo-



den 2018 talousarvio- ja vuosien 2018-2020 ta lous suun ni tel ma esi-
tyk ses sä ei ole määrärahaesitystä keinonurmikentän hallinnan muu-
tok ses ta tai lisätuesta.

 Sivistys- ja tulevaisuustoimialalla ei ole taloudellista mahdollisuutta
hy väk syä kumpaakaan Urheilukehitys ry:n tekemää ehdotusta, mut ta
lii kun ta toi mi haluaa muutoin olla edistämässä Urheilukehitys ry:n se-
kä urheiluseurojen keskustelua, jolla pyritään turvaamaan kei no nur-
mi ken tän tulevaisuus.

Sivistysjohtaja: Sivistys- ja tulevaisuuslautakunta hylkää Ur hei lu ke hi-
tys ry:n ehdotuksen keinonurmikentän hallinnan muutoksesta tai li sä-
tues ta.

Päätös: Sivistys- ja tulevaisuuslautakunta hyväksyi päätösesityksen.


